
Referat fra bestyrelsesmøde d. 25/3 2010 

1) Sammenlægning af konti: 

Girokonto og almindelig konto sammenlægges senest til 1/5 2010 da vi ikke længere bruger girokontoen. 

2) Vores hjemmeside: 

Vores hjemmeside er blevet flot og meget vel modtaget 

 

alligevel vil vi løbende lave forbedringer på 
hjemmesiden 

 

dels for at gøre tingene overskuelige og dels for at gøre det nemmere at se seneste nyt 
samt referat m.v. 

3) Svar på indkomne mails: 

Det påhviler det enkelte bestyrelsesmedlem at besvare mails der indkommer til den enkelte 

 

medmindre 
der foreligger andre aftaler 

 

dvs. Jens Uffe besvarer teknik, Jørgen svarer vedrørende grundejer sager m.v. 

4) Ansøgning om LAG midler: 

Foreningen vil ansøge om de attraktive LAG midler som kommer fra en kasse under EU 

 

pengene skal 
bruges til ting der forbedrer levevilkårene i området, skaber flere arbejdspladser eller andre rekreative 
tiltag. Foreningen søger om midler til at etablere lys på stien mellem L. Kr. Larsensvej og over til 
Bondemosen. Vi kan ikke nå at søge før til oktober 

5) Boligforeningernes betaling: 

Vi kan i foreningen se at der kan opstå et problem når lejere fraflytter deres lejebolig 

 

formanden 
undersøger om der kan findes en - for alle parter - god løsning. 

6) Evt. 

Foreningen vil forsøge at deltage i julemarked eller lignende arrangement.        

Sekretær     

Henrik Berggreen    


